
 

Αθήνα, 19.02.2025 

 

Ερώτηση 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

 

Θέμα: «Απαιτείται ένα ολοκληρωμένο σχέδιο για τη διαχείριση & διάσωση των 

άγριων αλόγων της Ροδόπης και της προστασίας των τοπικών κοινοτήτων» 

Τα τελευταία χρόνια καταγράφεται σημαντική αύξηση του πληθυσμού των άγριων 

αλόγων που ζουν στην ευρύτερη περιοχή της οροσειράς της Ροδόπης και αποτελούν  

γηγενή φυλή της Θράκης (ο πληθυσμός τους αγγίζει πλέον τα 700-800 ζώα).  

Ως αποτέλεσμα της αύξησης του πληθυσμού, τα εν λόγω άλογα συναντώνται να 

κατεβαίνουν σε όλο και χαμηλότερα υψόμετρα για τροφή κλπ, με αποτέλεσμα, 

καθημερινά, να «συγκρούονται» με τις ανθρώπινες δραστηριότητες και να 

δημιουργούνται τεράστια προβλήματα. 

Ενδεικτικά αναφέρουμε την καταστροφή που συναντάται ολοένα και συχνότερα στις 

αγροτικές καλλιέργειες στις ορεινές/ημιορεινές περιοχές αλλά και τους τεράστιους 

κινδύνους που εγκυμονεί η παρουσία των άγριων αλόγων πέριξ ή κατά μήκος του 

οδικού δικτύου. 

Γίνεται πλέον κατανοητό πως  απαιτείται ένα σχέδιο ολοκληρωμένης διαχείρισης των 

άγριων αλόγων της οροσειράς της Ροδόπης, σε περιοχές όπως πχ αυτή της 

Σταυρούπολης, στα ορεινά του νομού Ξάνθης, όπου τα προβλήματα που 

δημιουργούνται είναι δεδομένα και καταγεγραμμένα. 

Με βάση τα παραπάνω ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:  

1. Ποια μέτρα έχουν ληφθεί και αποφασισθεί μέχρι σήμερα από την κυβέρνηση 

για τη σωστή διαχείριση και διάσωση του πληθυσμού των άγριων αλόγων που 

ζει στην ευρύτερη περιοχή της οροσειράς της Ροδόπης στη Θράκη; 

 

2. Υπάρχει η πρόθεση για την εφαρμογή ενός ολοκληρωμένου διαχειριστικού 

σχεδίου, από μεριάς κυβέρνησης,  για την προστασία των άγριων αλόγων και 

του φυσικού τους περιβάλλοντος, με την ταυτόχρονη όμως στήριξη και 

προστασία των αγροτών που βλέπουν τις καλλιέργειές τους στην περιοχή να 

πλήττονται, αλλά και τη βελτίωση της οδικής ασφάλειας; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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3. Υπάρχει συγκεκριμένο σχέδιο για τη σωστή διαχείριση του πληθυσμού των 

άγριων αλόγων στην περιοχή της Σταυρούπολης του νομού Ξάνθης; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 




